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ЧРЕЗ: ПРЕДСЕДАТЕЛЯ
НА ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ДО: КМЕТА НА ОБЩИНА 
ВЕЛИКО ТЪРНОВО

ОТ: Николай Илчев Илиев, общински съветник, мандат 
2015-2019г,, общински съветник от ПП “АБВ“, група на 
общински съветници ДЦШТЪР-БДО-АБВ“

ОТНОСНО: „Баскетболно игрище и площадка за 
скейтборд“, ул.Оборище, гр .Велико Търново

На основание чл.23 ал.1 т.4 и чл.81 ал.1 от ПРАВИЛНИК за организацията и 
дейността на Великотърновски общински съвет, на неговите комисии и за 
взаимодействието му с общинската администрация, приет с Решение № 7/03Л2.2015г. и 
Решение №8/03 Л 2.2015г. на Великотърновски общински съвет.

Уважаеми господин Кмет на Община Велико Търново,

За пореден път поставям темата за изградената спортна площадка, представляваща 
„Баскетболно игрище и площадка за скейтборд“, ул.Оборище, в междублоковото 
пространство на улиците „Илия Янулов“, „Оборище“ и „Георги Бакалов“.

В заседание на Великотърновски общински съвет, проведено на 22.02.2018г. на 
поредното поставено от мен питане по темата, Вие ми предоставихте устно и писмено 
отговори на поставените от мен въпроси.

Считам, че няма да изненадам ангажираните с казуса страни -  Великотърновски 
общински съвет, администрация на Община Велико Търново и великотърновските 
граждани, като заявя, че и към днешна дата в квартала и в гражданството има напрежение 
по повод продължаващата експлоатация на спортната площадка.



В настоящото питане няма да поставям за пореден път въпроса, свързан със 
определяне мястото на ситуиране на площадката и нейното изграждане. За всички нас е 
ясно, че е допусната грешка, но съществения въпрос, на който все още няма Ваш отговор е 
дали тази грешка е поправима. Стана ясно, че на площадката са извършени множество 
проверки, констатиращи какго нива на шум, така и периодични нарушения на 
обществения ред в квартала.

Както имах възможност за заявя в проведеното на 22.02.2018г. заседание на 
Великотърновски общински съвет по повод предоставения от Вас отговор на питането ми, 
съгласно правилника за работа и дейността на общинския съвет, в определения тримесечен 
срок по темата поставям следните въпроси:

1 .Във връзка с поставените многобройни въпроси, жалби и питания по темата за 
оградената спортна площадка, представляваща „Баскетболно игрище и площадка за 
скейтборд“, ул.Оборшце, гр.Велико Търново, Община Велико Търново предприе ли 
съответни мерки за изместването на площадката, след отправяне на писмено искане с 
изложени аргументи от управляващия орган -  МРРБ и съгласуване на изместването на 
друго място в същия квартал на грЛЗелико Търново? Ако е отправено такова питане по 
посочения ред, налице ли е представен отговор и какъв е той?

2,Предсгавлява ли преместването на площадката на друго подходящо място в 
същия квартал на гр.Велико Търново, цитирам „значително изменение на проекта“ по 
смисъла на чл.57, параграф 1 от регламент на Съвета №1083/2006 относно определянето на 
общи разпореди за Европейския фонд за регионално развитие, Европейския социален фонд 
и Кохезионния фонд за Програмен период 2007-2013? Какво точно представлява 
формулировката на „значително изменение на проект“?

Желая към писмения Ви отговор да бъдат приложени всички относими към 
изготвяне на отговора писмени документи!

Запазвам си правото да задам допълнителни въпроси в заседанието на 
Великотърновски общински съвет, на което очаквам да чуя Вашите отговори.

С УВАЖЕНИЕ!


